
Speiderting, Geiranger 2012 

 
Den første helgen i november samlet hele 

speidertinget seg i den idylliske bygden 

Geiranger. De diskuterte blant annet fremtiden til 

Norges speiderforbund, hvordan speideren kan 

forbedres, endringer i lovene, og hvem som skal 

bestemme de to neste årene. Inne i speidertinget 

er der mange forskjellige mennesker. Noen har 

var der for første gang, mens andre har vært der 

flere ganger.  

 

 

 



Kurt Gundersen 

 

Hvordan er det å være med i 

speidertinget?  

Det er spennende å være med 

når avgjørelsene blir tatt. Siden 

jeg har vært med på dette noen 

år, har jeg mange venner her 

som det er veldig gøy å møte 

igjen. 

 

Hvor lenge har du vært med i speideren?  

Jeg har vært med i speideren i 45 år. 

 

Kan du si noe om hva dere diskuterer? 

Vi snakker om fremtiden til Norges 

speiderforbund og prøver å finne måter der  

speideren skal bli best mulig for alle.  

 

Hva er stillingen din på speidertinget? 

Jeg er delegat, det betyr at jeg har stemmerett.  

 

 

 



 

Arnt Jorolf Øvreness  

Skogn speidergruppe 

 
Hvordan er det å være med i speidertinget? 

Å være her gir veldig mye inspirasjon og 

motivasjon.  

 

Hvor lenge har du vært med i speideren? 

Jeg har vært med i 61 år. 

 

Hva er stillingen din på speidertinget? 

Jeg er kretsleder for Nord-Trøndelag.  

 

Kan du si noe om hva dere diskuterer? 

Det er blant annet lovverket og endringer i det. 

 



 Knut Slettebak 

Egersund speidergruppe.  

 

Hvor lenge har du vært med i speideren? 

Jeg begynte vel når jeg var 12 år gammel, så det 

blir 21 år.  

 

Hvordan er det å være med i speidertinget? 

Jeg tror det er mange som synest det er litt 

kjedlig, men jeg har det utrolig gøy. Også liker 

jeg godt at vi har litt politikk i speideren. 

 

Hva diskuterer dere? 

Hvem som skal bestemme de neste to årene og 

forskjelleige saker som kan endres. En ting vi 

diskuterer nå er om gruppene skal få mer makt. 



Hva er stillingen din på speidertinget?  

Akkurat nå har jeg ingen spesiell stilling, men om 

ett par timer blir jeg speidersjef. 

Kristin Hurlen 

1.vegsund speidergruppe, Sunnmøre 

 

Hvor lenge 

har du vært 

med i 

speideren?  

Jeg har vel 

vært med i 

37år og nå er 

jeg leder. 

 

Hva er stillingen din i speidertinget? 

Jeg er ikke med i speidertinget, men jeg er stab. 

 

Hvordan synest du det er å være i Geiranger? 

Det er annerleds å være så langt borte fra byen, 

siden vi alltid bruker holde til så nærme den.  
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